
Accommodation 
We recommend the following two hotels, which are more comfortable and 

nearby Guangxi University. 

1. Hui Cui Lou Hotel （荟萃楼酒店） 

   Located at Guangxi University，it consumes about 3 mins to walk to the 

meeting rooms.

 

a) Business twin bed, 314 RMB, breakfast included, with two 1.35 m bed. 

 

b)  Business queen room, 286 RMB, breakfast included, with one 1.5 m bed.  



 

c) Standard queen room, 265 RMB, breakfast included, with one 1.5 m bed. 

 

d)  Luxury queen room,  370 RMB, breakfast included, with one 1.8 m bed. 

 

 



2. Landmark Hotel (永恒朗悦酒店) 

  Nearby the South gate of Guangxi University and Luban Road subway 

station, it consumes about 5 - 10 mins to walk to the meeting rooms. 

 

a) Luxury twin bed （45 square meters）, 328 RMB, one breakfast included, with two 

1.5m bed.   



 

b) Luxury queen room（40 square meters）, 328 RMB, one breakfast included, with 

one 2.0m bed， 

 

c) Stylish queen room（45 square meters）, 350 RMB, one breakfast included, with 

one 2.0m bed. 



 

d) Honorable queen room（55 square meters），398 RMB, one breakfast 

included, with one 2.0m bed. 

 

 

Transportation 

1. From Nanning Wuxu Airport (南宁吴圩机场) 

  Note：Since many countries without direct flight to Nanning, it seems that foreigners need a 

transfer in other city (Guangzhou / Beijing / Shanghai ....). Please arrange the time interval 

between the two flights appropriately. 

  a) Special bus: Guangxi University will arrange bus to take you from Nanning Wuxu airport 

to hotels, please provide your arrival time and flight number in the early beginning of your trip.  

We will send a notice one week in advance to collect the relate information. 



    （我们会根据各位的到达情况，集中安排接机的大巴车。我们会提前一周发通知收集需要乘

坐班车的人员信息） 

  b) Taxi: about 120 RMB (about 40 mins) 

  If you take taxi, please show this to the taxi driver 

  ① 请送我到广西大学南门 

  Please send me to the south gate of Guangxi University at Daxue Street  

  ② 请送我到广西大学荟萃楼酒店 

  Please send me to the Hui Cui Lou hotel at Guangxi University. 

  ③请送我到永恒朗悦酒店（广西大学店） 

  Please send me to the Landmark Hotel at Daxue Street  

  C) High-speed trains + Subway（动车+地铁）(about 30mins) 

Take the high-speed railway at the airport to Nanning railway station (about 16.00 RMB), and 

then take the subway line 1(towards Shibu, costs 2.00 RMB), get off the subway at Guangxi 

University Station, exit the station from the H exit and enter Guangxi University, and walk 1km 

to the Hui Cui Lou hotel. Or get off at LUBAN LU Station, exit at D Exit, walk 50 meters to the 

Landmark Hotel.  

（在机场乘坐高铁到南宁站（约 16 元），后可选择乘坐地铁 1 号线（往石埠方向，票价 2 元），

在“广西大学站”下地铁；从 H 出口出站进入广西大学，步行 1 公里到荟萃楼酒店。 或者在鲁

班路站下车，在 D 出口出口下，步行 50 米即可到达永恒朗悦酒店。） 

 

 d) Bus: Airport Shuttle Line 1 (机场大巴 1 号线)   (about 40 + 10 mins)   

    Catch the Airport Shuttle Line 1，and get off at Nanning Train Station. The ride from the 

Nanning Wuxu International Airport to Nanning Train Station takes about 60 minutes, 

depending on traffic, and costs 20.00 RMB. The Airport Shuttle runs every 30 minutes from 

6:00 am to 12:00 pm. Then，Nanning Train Station -> Get off at the Guangxi University subway 

station, exit the station from the H exit and enter Guangxi University, and walk 1km to the Hui 

Cui Lou hotel. Or get off at LUBAN LU Station, exit at D Exit, walk 50 meters to the Landmark 

Hotel. 

（乘坐 1 号线机场班车，在南宁火车站下车。 从南宁吴圩国际机场到南宁火车站的车程约需 60

分钟，视交通情况而定，费用为 20.00 元人民币。 机场班车从早上 6:00 到晚上 12:00 每 30 分

钟一班。然后，南宁火车站 - >在广西大学地铁站下车，从 H 出口出站进入广西大学，步行 1 公

里到荟萃楼酒店。 或者在鲁班路站下车，在 D 出口出口下，步行 50 米即可到达永恒朗悦酒店。） 

  



2. From Nanning East railway station (南宁火车东站) 

    a) By subway Line 1:   (about 50 mins)   

        Nanning East Railway Station -> Get off at the Guangxi University station, exit the 

station from the H exit and enter Guangxi University, and walk 1km to the Hui Cui Lou hotel. 

Or get off at LUBAN LU Station, exit at D Exit, walk 50 meters to the Landmark Hotel.（Ticket 

price 5.00 RMB） 

    （地铁 1 号线：到广西大学地铁站下车，从 H 出站口出站进入广西大学，步行 1000m 到达

荟萃楼酒店。或到鲁班路站下车，从 D 出站口出站，步行 50 米到达永恒朗悦酒店。票价：5

元） 

  b) Taxi: about 60 RMB (about 25 mins)     

 3. From Nanning railway station （南宁火车站） 

  a) By subway Line 1:  (about 10 mins)   

    Nanning Railway Station -> Get off at the Guangxi University station, exit the station from 

the H exit and enter Guangxi University, and walk 1km to the Hui Cui Lou hotel. Or get off at 

LUBAN LU Station, exit at D Exit, walk 50 meters to the Landmark Hotel.（Ticket price 2.00 

RMB） 

（地铁 1 号线：到广西大学地铁站下车，票价 2 元，从 H 出站口出站进入广西大学，步行

1000m 到达荟萃楼酒店。或到鲁班路站下车，从 D 出站口出站，步行 50 米到达永恒朗悦酒

店） 

  b) Taxi: about 20 RMB (about 20 mins)   

4. Entering and exiting the school（进出校门） 

Announce information one week before the meeting begins. 
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